

Referat af bestyrelsesmøde i Sanddalsparken 12. september 2023

Deltagere:

Leif, Lone, Lisbeth, Henrik, Lene, Bodil og Anne
Afbud: Kowry

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra 10. august 2023 og afdelingsmødet 14. august
2. Konstituering af 3 repræsentanter og suppleanter til repræsentantskabet
3. Siden sidst

Udestående/løbende punkter

Evaluering deltagelse i sommerfest

4. Eventuelt

Herunder snak om evt renovering af toiletterne i gildesalen

- 1.

Formanden bød velkommen.

Referat fra bestyrelsesmødet 10. august og afdelingsmødet 14. august godkendt. Der er enighed om, at man melder tilbage med det samme, hvis der er noget i referatet, der skal rettes.

- 2.

Konstituering: Bodil og Leif bliver repræsentantskabsmedlemmer med Henrik som suppleant.

- 3.

Udestående punkter

Karsten er lige vendt tilbage fra ferie, så vi sender en mail efter bestyrelsesmødet med spørgsmål, vi gerne vil have besvaret.

Vi har haft et møde med Ulrik om de punkter, han kan svare på.

Der kommer tilbud på indhegning til plasticaffaldscontainere, som sættes op overfor aktivitetscenteret. Det bliver i samarbejde med Munkevænget, så den bliver rimeligt stor.

På grund af en stigende mængde affald i området og beboernes manglende sortering heraf har der ligget meget affald - især omkring molokkerne.

Fra bestyrelsen skal vi pointere: **Affald til storskrald skal sættes ud sorteret tidligst aftenen før 2. fredag i måneden, hvor der er afhentning af storskrald.**

Affald, der ikke er sorteret eller sættes ud på andre tidspunkter, vil i et vist omfang blive fjernet, og beboeren får en regning for bortskaffelsen. I bestyrelsen overvejer vi kameraovervågning for at få bugt med affald, der er sat ud i strid med reglerne.

Hvis vi skal have for meget ekstern bistand til at fjerne affald, kommer vi jo alle til at betale for det via huslejen.

Vi prøver at finde kontaktoplysninger på firmaer, der kan kontaktes, hvis man vil have afhentet større genstande eller usorteret affald mellem storskraldsafhentningerne.

Når medarbejderne får tid, vil der blive sat kroge ved indgange til kældergange og cykelkældre, så det bliver nemmere at komme ind med cykler mv.

Evaluering Skt. Hans og sommerfest:

Vi prøver at lave mere detaljeret plan for afviklingen af Skt. Hans, så alle kender deres rolle. Der blev spurgt efter mulighed for at købe lidt mad, så det overvejer vi til næste år. Til gengæld var der ikke meget salg i æbleskiverne, så dem dropper vi nok næste år. Der var et lille underskud på arrangementet.

Sommerfesten var vi med i for første gang sammen med Munkevænget. Her bliver vores udgift omkring 19.000 kr. Den pris vil vi gerne have ned, hvis vi skal fortsætte samarbejdet. Bl.a. kunne vi foreslå mere deltagerbetaling for mad og drikke. Også her ville en mere detaljeret "opgaveplan" være en fordel.

4.

Toiletterne i gildesalen kunne trænge til en opdatering. Bl.a. kunne man fjerne træskillerummene, så der bliver lidt mere plads. Og måske kunne "tisserummet" fjernes og erstattes af en pusleplads. Vi arbejder videre med ideen.

Der er en del ekstrastole og andre genstande i gildesalen, som vi får mulighed for at få flyttet i et kælderrum sammen med vores pavillon og ekstraborde. Bestyrelsen flytter tingene, når vi har fået adgang.

Fællesspisningerne i samarbejde med Munkevænget, Skovparkens naboambassadører, ABIS og Fødevarebanken er nomineret til Svendborg Kommunes frivilligpris. De frivillige er inviterede til at deltage ved prisoverrækkelsen d. 30 september.

I forlængelse af det bliver det nævnt, at der er beboere, der tror, de frivillige tager produkter fra til eget forbrug, når de undertiden har nogle varer med hjem. Det er enten for at forarbejde dem i egne køkkenmaskiner, så de ikke skal slæbe dem med ned i gildesalen eller for at eksperimentere med nye opskrifter vil vi hermed pointere, så der ikke går for mange rygter i det.

SAB har informeret om, at organisationsbestyrelsen i forbindelse med strategiarbejdet søger nærmere samarbejde og måske fusion med andre lokale boligforeninger.

Vi reserverer et bestyrelsesmøde til at gennemgå vores husorden, så den kan blive opdateret som et forslag til afdelingsmødet næste år.

Referent Anne